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ZÁPISNICA 

z 1. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 06. 12. 2022 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Voľba podpredsedu školskej komisie  

3. Návrh rozpočtu KSK na roky 2023-2025 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN KSK č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, 

jazykových škôl, materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Košického samosprávneho kraja 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

mení a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a v školských zariadeniach  

6. Rôzne 

7. Záver 

        
K bodu č. 1 
 

Predseda komisie , PhDr. Marek Čižmár, privítal členov komisie, zablahoželal im  k získaniu 

mandátu poslanca KSK.  

Zo 14 členov komisie bolo prítomných 11 členov,  ospravedlnili sa MUDr. Marián Hojstrič, 

PaedDr. Peter Petrikán, PhD, jeden člen komisie ospravedlnil svoje meškanie. Komisia bola 

uznášaniaschopná.  

V zmysle §10 Rokovacieho poriadku komisií KSK predseda komisie upozornil, že 

z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam  použitím diktafónu výlučne pre potreby 

zhotovenia zápisnice. 

Predseda komisie predstavil tajomníčku komisie – Mgr. Andrea Gajdošová, zástupkyňa 

vedúceho odboru školstva , vedúca referátu technických činností a investícií odboru školstva 

a zástupkyňu tajomníčky, MVDr. Katarínu Frankovú, – referent pre stravovanie,  ktorá bude 

zastupovať v prípade neprítomnosti tajomníčky a bude sa zúčastňovať zasadnutí komisie.  



Školská komisia bude rokovať podľa predloženého programu. Nikto z prítomných nemal 

doplňujúci návrh k programu komisie. 

 

Hlasovanie č.1: 

Prítomní:  11 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 1/2022  

Prítomní členovia komisie schvaľujú  program rokovania školskej komisie.  

 

K bodu č. 2  

V zmysle §5 rokovacieho poriadku predsedu komisie zastupuje podpredseda komisie, ktorého 

členovia komisie volia na svojom prvom rokovaní z radov poslancov. Kandidáta na 

podpredsedu navrhuje predseda komisie. 

Za podpredsedu komisie bol navrhnutý poslanec a člen komisie Csaba Furik. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 11 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č.2/2022 

Školská komisia volí za podpredsedu školskej komisie Csabu Furika. 

 

K bodu č. 3   

Návrh rozpočtu KSK na roky 2023-2025 – materiál predložil odbor financií, prezentovala  ho 

Ing. Kvetoslava Lipovská. Informovala o príjmoch a výdavkoch bežného rozpočtu a príjmoch 

a výdavkoch kapitálového rozpočtu. Upozornila na to, že v rozpočte kapitálových výdavkov 

sú zahrnuté iba investície schválené v roku 2022 a vzhľadom na krátenie podielových daní pre 

samosprávy a vyššie územné celky z dôvodu schválenia Balíčka sociálnej pomoci v NR SR 

KSK v roku 2023 neplánuje žiadne nové investičné akcie. 

  

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 12 

Za:   12 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 3/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh rozpočtu KSK na 

roky 2023-2025. 

 

K bodu č. 4  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, 



materských škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja predložil odbor školstva a  o materiáli  referovala Mgr. Andrea 

Gajdošová. Zároveň upozornila na to, že návrh rozpočtu bežných výdavkov na rok 2022 

vychádzal z predložených požiadaviek školských zariadení a zohľadňuje valorizáciu miezd 

a nárast cien energií. Na otázku Mgr. Milana Kaplána , či má KSK vytvorenú rezervu na 

prípadné dofinancovanie neočakávaných nákladov reagovala Ing. Lipovská, ktorá 

informovala , že rezerva na ďalší nárast cien energií a nedoplatky za služby tepelného 

komfortu je vytvorená v rezervnom fonde rozpočtu KSK na rok 2023. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 11 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 4/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK    

č. 18/2022 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl, materských škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

K bodu č. 5 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN KSK č. 13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a v školských zariadeniach predložil odbor školstva a referovala o ňom              

Mgr. Andrea Gajdošová. 

Upozornila na administratívnu chybu v návrhu VZN pri poplatkoch za dieťa v materskej 

škole, ktorá bude po vznesení pripomienky poslanca RNDr. Ladislava Ruttkaya odstránená.  

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní:  11 

Za:   11 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie  č. 5/2022: 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Návrh Všeobecne 

záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 

13/2016 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských 

zariadeniach  

  
K bodu č. 6   

Členovia komisie určili deň pravidelného rokovania školskej komisie na  pondelok v 2. týždni 

rokovaní komisií Zastupiteľstva KSK o 13:30 hod. Najbližšie rokovanie školskej komisie sa 

uskutoční 6.2.2022 o 13:30 hod.  



V rámci bodu rôzne požiadal o vystúpenie Ing. Juraj Mazák, štatutár O.Z. Ťahanovská 

záhrada. Informoval o zdieľaní príkladov dobrej praxe v regionálnom školstve a prejavil 

záujem o prenájom priestorov cca 500m2 v areáli na Strojárenskej ulici. RNDr. Ladislav 

Ruttkay žiadal Ing. Mazáka o definovanie konkrétnych foriem a harmonogramu spolupráce, 

čo Ing. Mazák nezadefinoval.  

V diskusii vystúpila Mgr. art. Ľubica Blaškovičová, ktorá predniesla požiadavku na 

vytvorenie klubu rodičov detí s rôznymi formami závislostí, najmä však drogovej závislosti. 

Podporu aktivitám vyjadrila väčšina prítomných poslancov – členov komisie. Pomoc prisľúbil 

aj odbor školstva, nakoľko štát problematiku rieši veľmi povrchne a pomoc drogovo závislým 

deťom a ich rodičom prichádza často neskoro alebo vôbec. Možnosti vidíme v spolupráci 

s tretím sektorom. 

Mgr. Milan Kaplán žiadal, aby komisia na svojom najbližšom rokovaní analyzovala 

investičnú akciu – Výstavba skateparku pri Gymnáziu Ľudovíta Štúra v Michalovciach. 

Hrozbou realizácie výstavby je petícia občanov mesta Michalovce. 

Téma investícií do športovej infraštruktúry bude zahrnutá v pláne práce školskej komisie na 

1.polrok. 

Prítomní členovia komisie sa informovali o nomináciách poslancov do rád škôl. JUDr. Ivana 

Puchallová odošle elektronicky návrh členov rád škôl predsedom poslaneckých klubov 

a nezaradeným poslancom KSK. Následne bude upravený materiál – Nominovanie poslancov 

za členov rád škôl predložený na rokovanie Zastupiteľstva KSK vo februári 2023. 

 

K bodu č. 7 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a rokovanie komisie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Mgr. Andrea Gajdošová  

tajomník komisie 

 

...................................................... 

                       PhDr. Marek Čižmár  

       predseda komisie 

 


